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Verslag Topsportcommissie 
20 april 2021 

 
Aanwezig: Sofie Debaere, Thomas De Bock, Rik Didden, Rudi Diels, Gery 
Follens, Ivo Hendrix, Owen Malone (verslag), Fernando Oliva, Roel Parys, 
Rutger Smith, Lander Tijtgat, Bernard Van Havere, Patrick Van Waes 
Verontschuldigd: Tom Coeckelberghs  
Afwezig: / 

 

1 Goedkeuring vorig verslag 

Verslag wordt goedgekeurd. 

2 Nieuwe gekwalificeerden OS 

Dieter Kersten en Mieke Gorissen hebben zich geselecteerd voor de marathon. 

3 Annulering EK U18 en Universiade 

Het EK U18 werd geannuleerd, we bekijken de opties om toch een internationale 

wedstrijd te bieden aan deze groep. Er is een mogelijkheid om een interland te doen 

in Frankrijk, of in samenwerking met de Nederlandse federatie. 

4 Evaluatie EK Indoor 

G. Follens geeft verslag als delegatieleider op het EK Indoor en deelt de resultaten van 

een bevraging die na het kampioenschap bij de selectie werd uitgevoerd. De lagere 

selectienormen zorgden voor een grotere selectie, maar de volledige groep was zeer 

succesvol. Van de 13 gedelibereerden geraakten 5 atleten een ronde verder. 

 

Vanuit het atletenstandpunt werd het gebrek aan indoor-trainingsmogelijkheden en 

wedstrijden op voorhand samen met de korte verwittigingstermijn als problematisch 

ervaren. Ook een teammeeting op voorhand zou een meerwaarde zijn geweest. 

 

De vlucht werd georganiseerd via een charter vanuit Parijs samen met de Franse 

ploeg, alles is zeer veilig verlopen. Het was een iets langere reistijd met de bus maar 

uiteindelijk veiliger dan de Thalys te nemen. 

 

Er waren slechts weinig trainers toegelaten binnen de kleine delegatie, ivm corona. Er 

was een prima begeleiding van bijna alle team-coaches. 

De medische omkadering was prima en er was uiteindelijk geen enkele Covid-

besmetting gebeurd dankzij de discipline van de volledige delegatie. 1 extra kiné had 

beter geweest omdat de delegatie last minute veel groter was uitgevallen. De 

samenwerking met Herzog als nieuwe recovery partner was een pluspunt. 

 

De interne communicatie was goed en naar buiten toe werden de online 

persconferenties ook goed onthaald door atleten en pers, meestal kon de atleet binnen 

het uur na de wedstrijd de pers te woord staan via een video-link. Er was ook telkens 

een persconferentie 2 dagen voor de wedstrijd. 

Soms werd er zelfs te veel communicatie ervaren door de atleten, de aanstelling van 

een team-kapitein zou dit eventueel beter kunnen stroomlijnen. 

 

De eerste covid-testing ter plaatse was niet goed geregeld met lange wachttijden in 

een onveilige setting (veel mensen in kleine gesloten ruimte). Het vals-positieve 

resultaat van Eline Berings was een ernstige tekortkoming, uiteindelijk heeft het LOC 
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zich wel ingespand om Eline snel opnieuw te testen zodat ze alsnog naar huis kon 

vertrekken met de delegatie. 

 

De ontvangst van de ploeg aan het Koning Boudewijnstadion was ook een succes om 

de atleten nogmaals in de kijker te zetten en hen te laten spreken met de pers. De 

atleten hebben achteraf hun wedstrijdshirt geveild en zo €8000 voor het goede doel 

verzameld.  

 

Gezien de onzekerheid rond de corona-maatregelen zou het ook een meerwaarde 

kunnen zijn om een reservecoach aan te duiden als stand-by. 

 

Sport Vlaanderen betreurt wel de grote selectie, in de omstandigheden zoals ze waren 

zijn reizen enkel voor erkende topsporters mogelijk. Afspraken waren met andere 

sportfederaties gemaakt maar hier blijkbaar niet. 

 

Voor dit kampioenschap werden de selectienormen gelijkgezet met de internationale 

normen. Dit was, gezien de weinige wedstrijdkansen, een éénmalig verhaal, het 

objectief is nog steeds om atleten naar een kampioenschap te sturen die een ronde 

kunnen overleven. We kunnen eventueel wel een EK als ervaringstoernooi 

beschouwen, maar voor mondiale kampioenschappen kunnen we minder soepel zijn. 

We beogen ook eenzelfde lijn te trekken qua niveau, in tegenstelling tot de zeer 

verschillende aantallen die de internationale federaties per discipline hanteert. 

5 Begeleiding toernooien 

Voor de begeleiding op toernooien maken we de keuzes om coaches in loondienst mee 

te sturen om neutraliteit te behouden en te verzekeren dat iedereen in de delegatie 

een adequate begeleiding krijgt. In de toekomst zullen opnieuw persoonlijke coaches 

geaccrediteerd worden, maar dit was gezien de omstandigheden niet mogelijk 

6 Stage Belek 

De federale stage is goed verlopen, de faciliteiten blijven uitstekend maar de drukte 

op de piste wordt steeds groter. Naar volgende jaren bekijken of we nog steeds op dit 

tijdstip naar Belek willen gaan. Daarnaast bekijken we om volgend jaar naar de VS te 

gaan als voorbereiding op het WK in Eugene. 

 

De volledige delegatie werd steeds pro-actief getest met sneltesten, hierdoor hebben 

we tijdens de stage 1 positief Covid-geval gedetecteerd, deze persoon werd direct 10 

dagen in isolatie geplaatst. Dit beleid heeft goed gewerkt aangezien er geen andere 

besmettingen werden genoteerd. 

7 EC 10000m selectietijden 

De Europabeker 10000m is nieuw leven geblazen met de wedstrijd in Londen, gezien 

er meer interesse is moeten er extra criteria bovenop de internationale gecreëerd 

worden om een volgorde tussen de verschillende prestaties te bepalen en vergelijken. 

Zo zal de 10km op de weg naast de 10000m op de piste gezet worden om zo de 

meest kwalitatieve selectie te kunnen uitsturen. We behouden een selectie van 4 

atleten per wedstrijd, voor de andere atleten zoeken we mee naar alternatieve 

wedstrijden op niveau. 

8 Outdoor kalender/vooruitzichten mei 

De beslissingen van het overlegcomité vorige week zijn nog niet helemaal duidelijk, 

we wachten op de publicatie van het MB. Principieel zal de federatie zich nog steeds 

inspannen om zoveel mogelijk atleten aan zoveel mogelijk wedstrijden te laten 

deelnemen. We bekijken volgende week met Sport Vlaanderen de mogelijke 

protocollen om atletiekwedstrijden te kunnen heropstarten. 
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In afwachting van reguliere wedstrijden zullen we opnieuw micromeetings organiseren 

voor topsporters in functie van de selectie voor internationale kampioenschappen. In 

functie van de OS kijken we naar de A3-elite, voor de jeugdkampioenschappen 

kunnen we een 5% afwijking ten opzichte van de selectienorm voor het 

kampioenschap laten deelnemen (prestaties geleverd in 2019 of 2020). Een verdere 

afwijking is niet mogelijk, enkel het inzetten van hazen wordt wel toegestaan. 

 

De eerste micromeeting vindt zaterdag al plaats voor de Cheetahs in functie van de 

World Relays, aangevuld met enkele andere disciplines (ook Paralympiërs). De atleten 

moeten nog steeds een negatieve PCR-test kunnen voorleggen, voor de trainers is het 

nu wel voldoende om ter plaatse een sneltest te laten afnemen.  

Indien nodig zullen we nog meer micromeetings voor topsporters inrichten, ook de 

FC’s kunnen desnoods als micromeeting plaatsvinden binnen dit protocol. We zijn ook 

via de VSF kandidaat om het KVV Alle Categorieën als test-evenement in te richten. 

9 Varia 

• De topsportcommissie beslist om Cédric Van Branteghem toe te voegen aan de 

vergaderingen als extern expert. 

• Tom Corstjens werd aangeworven als vervanger van Jacqueline Goormachtigh 

als coach van de werpers (ook in het meerkampprogramma) 

• Binnen het speerwerpprogramma wordt Luc Van Maldegem aangeworven als 

coach van de eliteatleten, Marc Van Mensel zal als ‘talent coach’ het 

ontwikkelingsprogramma voor talentvolle atleten mee vormgeven. 

• De selectienormen voor de internationale kampioenschappen werden pas 

laattijdig gecommuniceerd, het afstemmen binnen de KBAB heeft te veel tijd 

gevraagd. De Vlaamse Atletiekliga zal ook dit jaar zich inspannen om de criteria 

komend seizoen voor 1 januari te publiceren. 

• Er zal nog een schrijven aan European Athletics gericht worden om meer uitleg 

te vragen over de baanindeling van de 4x400m Mannen in Torun. 

10 Volgende vergadering 

Dinsdag 29 juni om 19.30u 


